
Newsletter d'automne 2025 de l'APEEE Services
APEEE Services autumn newsletter 2025
Uccle & Berkendael



EN version below

Chers parents,

Déjà la Toussaint pointe le bout de son nez... La rentrée a filé à toute allure, portée par une belle énergie et une multitude de projets lancés ! Après ces premières semaines intenses, l'heure est venue de lever un peu le pied.

Ce début d'année scolaire a été marqué par des activités enthousiasmantes et de nouveaux défis relevés ensemble. C'est avec plaisir que nous vous partageons aujourd'hui un aperçu de ce qui a déjà été mis en place, de ce qui se vit au quotidien dans nos services, et de ce qui vous attend dans les semaines à venir.

Des questions ? On vous guide !

Sur [notre site](#), vous trouverez toutes les informations pratiques sur le fonctionnement de notre asbl : documents officiels, manuels d'utilisation, détails sur nos services... Sans oublier notre [compte Instagram](#) pour suivre les menus et autres actualités !

Une question, une remarque, un besoin ? Contactez-nous facilement via l'onglet «**Contact**» sur notre [page d'accueil](#). Nous sommes toujours à votre écoute pour améliorer la qualité des services offerts à vos enfants.

Votre présence, votre engagement et votre confiance sont précieux. Nos portes vous sont toujours grandes ouvertes : n'hésitez pas à venir à notre rencontre, à poser vos questions, à partager vos idées... Vous êtes au cœur de la vie de nos services !

Envie de contribuer à la vie de l'école et d'améliorer les activités de nos enfants ? Le **Comité de gestion du périscolaire Berkendael** recherche des parents bénévoles motivés! Intéressé(e) ? Envoyez votre lettre de motivation à Mme Pascale De Smedt : coordination@apeee-bxl1-services.be.

Les parents sont également les bienvenus dans les autres comités de gestion (cantine, transport, etc.). Toute aide est précieuse pour faire vivre nos services et offrir le meilleur à nos enfants !

En attendant, nous vous souhaitons un très beau congé de la Toussaint, rempli de moments doux, de balades en forêt, de chocolats chauds... et de repos bien mérité !

Très cordialement,

Pascale De Smedt
Directrice de l'APEEE Services
Et
Stéphanie Wouters
Chargée de communication à l'APEEE Services

Cantine

La cantine et les cafétérias confirment leur succès cette rentrée !

Avec **3 090 inscriptions**, notre fréquentation reste stable par rapport à l'an dernier. Quelques changements dans la répartition : la maternelle et le primaire perdent 100 élèves, le secondaire en gagne autant.

Une évolution qui confirme la tendance et nous pousse à adapter constamment nos services. Grâce à une excellente collaboration avec la direction de l'école, la répartition des élèves sur les trois services reste efficace :

- 11h55
- 12h30
- 13h20

Cette organisation permet à vos enfants de profiter d'un moment de repas agréable et fluide, même avec l'affluence croissante au secondaire.

La cafétéria se fait plus gourmande et inclusive !

Cette année, la cafétéria élargit son offre avec des **sandwichs** et **snacks chauds sans gluten**, afin de répondre aux besoins spécifiques de certains élèves et de favoriser une alimentation inclusive et équilibrée.

Pour consulter la liste complète des produits, cliquez ici : [Liste de prix | Apeee Services](#).

Vie de l'équipe

Nous saluons avec émotion le départ de notre chef de partie à la Toussaint. Son professionnalisme et son implication ont largement contribué à la qualité de nos repas et au bon fonctionnement de la cuisine. Toute l'équipe lui souhaite le meilleur pour la suite de son parcours.

Notre chef de partie sera bien sûr remplacé afin de garantir la continuité et le bon fonctionnement de notre service.

Nos écrans prennent vie !

Les écrans digitaux installés dans la cantine et les cafétérias se dynamisent avec de nouveaux visuels pour cette année ! Colorés, ludiques et adaptés à chaque âge, ils diffusent chaque jour :

- le menu du jour avec les allergènes,
- des vidéos de sensibilisation au gaspillage alimentaire,
- la liste actualisée des produits de la cafétéria,
- des informations pratiques (blocage des clés, snack du mois, etc.).

Clé de cantine/cafétéria – évitez les mauvaises surprises !

En cas de perte de la clé, merci de rappeler à votre enfant de passer rapidement au bureau de la cantine pour la bloquer.

En cas d'oubli, trois tolérances sont accordées par semestre. À partir du quatrième oubli, un ticket-repas au prix de 6,70 € devra être acheté ou une nouvelle clé commandée, conformément au [règlement](#).

Pour suivre nos actualités, consultez les [menus en ligne](#) et abonnez-vous à notre [compte Instagram](#).

Transport

Une belle rentrée

Nous sommes heureux de confirmer que la rentrée s'est bien déroulée : les 81 bus ont circulé dès le premier jour. Soyez assurés que nous faisons notre maximum, en lien avec les compagnies de bus, pour assurer tous les trajets.

Surveillance dans les bus

Notre priorité absolue est la sécurité de vos enfants. C'est pourquoi nous visons une couverture à 100 % grâce à notre partenaire *Group Cleaning*. Maintenir cet objectif est un défi constant, étant tributaires de la disponibilité et de la stabilité du personnel. Merci pour votre compréhension si un bus devait rouler sans surveillant.

Application Together School

Depuis 2023, nous utilisons l'application *Together School*. Nous vous invitons grandement à la télécharger : [lien de téléchargement et manuel d'utilisation](#).

Cette application vous permet de suivre le trajet du bus, d'être averti par notification en cas de retard, et d'annoncer les absences de vos enfants.

Nous sommes à l'écoute !

Les surveillants de bus et le personnel du Service Transport (en veste orange) sont des personnes de confiance. Nous encourageons vos enfants à se tourner vers eux en cas de problème ou d'inquiétude.

En tant que parents, vous devez cependant toujours passer par le Service Transport pour toute demande, soit par email, soit par téléphone au **02 374 70 46**. Et nous vous rappelons qu'aucun adulte n'est autorisé à monter dans un bus. Vous pouvez consulter le règlement du service transport [ici](#).

Transition verte

Le Service Transport poursuit sa transition écologique pour tendre vers un transport scolaire plus durable. Nous démarrons cette année avec 27 bus électriques pour en atteindre 34 d'ici la fin d'année scolaire, répartis sur les deux sites (Uccle et Berkendael).

Césame - Périscolaire Uccle/Garderie/Casiers

Casiers

L'augmentation du nombre d'élèves en secondaire entraîne un manque de casiers pour tous. Aujourd'hui, **2 160 casiers** sont gérés par l'APEEE Services.

Cet été encore, nous avons investi dans de nouvelles armoires au format plus compact, ce qui nous a permis d'ajouter 54 casiers supplémentaires dans l'espace disponible.

Le principal défi n'est pas financier, ni administratif, mais **spatial**. Nous sommes dépendants de la place que l'école peut nous accorder.

Les zones destinées à accueillir de nouveaux casiers doivent :

- être à l'abri des intempéries,
- respecter les normes de sécurité,
- et être **attribuées par la direction de l'école**.

Chaque année, nous formulons une demande officielle à la direction de l'école pour obtenir de nouveaux emplacements et travaillons main dans la main afin de trouver des solutions durables.

Les casiers libérés par les élèves de S7 ou par ceux quittant l'établissement sont remis dans un "pot commun". Ils sont ensuite redistribués lors des inscriptions, selon l'ordre d'arrivée des demandes. Nous rappelons également, en début et en fin d'année scolaire, que tout élève quittant son casier doit le **signaler et restituer la clé**, afin de permettre à un autre élève d'en bénéficier.

Et parce qu'un casier en bon état, c'est plus agréable pour tous, nous portons aussi une attention particulière à leur entretien. Pendant les vacances d'été, nous avons procédé à un **grand nettoyage et rafraîchissement** des casiers, pour retirer tous les éléments non conformes à [notre règlement](#) (graffitis, autocollants, etc.).

Nous serons particulièrement attentifs au respect du matériel et vous invitons à rappeler ces bonnes pratiques à votre enfant. Ces gestes simples contribuent à préserver un environnement harmonieux et agréable pour l'ensemble des élèves.

Périscolaire Césame

Une rentrée riche en découvertes et en activités !

Pour cette nouvelle année, nous sommes ravis de proposer **113 activités** réparties sur **4 programmes** :

- **Maternelles** : 9 activités
- **Primaires 1 et 2** : 30 activités
- **Primaires 3, 4 et 5** : 50 activités
- **Secondaires** : 24 activités

Cela représente 1560 places au total, dont **près de 80 % sont déjà occupées** — un très beau taux de participation !

Quelques activités n'ont pas pu être maintenues cette année faute d'un nombre suffisant d'inscriptions.

Bonne nouvelle : les inscriptions restent possibles tout au long de l'année, dans la limite des places disponibles. N'hésitez pas à nous contacter pour en savoir plus !

Cette rentrée marque aussi le lancement de nouvelles activités comme les ateliers de découverte de l'anglais et du français. En raison de la forte demande, nous avons ouvert un second groupe en maternelle.

En revanche, de nouvelles propositions en secondaire comme l'atelier « initiation à la création de jeux vidéo » et « atelier podcast », n'ont pas rencontré le succès escompté et ont été annulées.

Si vous souhaitez proposer une activité, nous sommes à votre écoute et ferons notre possible pour y répondre si un local est disponible et un moniteur compétent. Le parent peut adresser sa demande en suivant le [règlement ci-joint](#). Votre implication et vos retours nous sont précieux et nous permettent d'améliorer constamment notre programme.

Evènements à venir

Rendez-vous **le dimanche 7 décembre à 14h30** au Collège Don Bosco (chaussée de Stockel 270, 1200 Bruxelles) pour notre **concert de Noël**.

Au programme : les ensembles musicaux de l'école — orchestre symphonique, chorale primaire, chorale de Césame, Big Band, ainsi que plusieurs groupes de S6 et S7.

Toutes les informations concernant la billetterie, les horaires et l'organisation sont déjà disponibles [sur notre site](#).

En mars prochain, se tiendra également **un tournoi d'échecs inter-écoles européennes**. Les discussions sont encore en cours pour déterminer l'école hôte de cette édition. Nous vous tiendrons informés très prochainement.

Natation

Pour l'année 2025–2026, nous enregistrons un taux de participation exceptionnel : environ 320 nageurs, soit 95 % de remplissage sur l'ensemble de nos cours !

La **piscine Longchamp** confirme encore une fois son attractivité : les cours y affichent complet, et nous sommes ravis de constater un tel engouement pour nos cours de natation.

Concernant la **piscine du Poséidon**, nous avons reçu la confirmation qu'elle sera **fermée pour travaux de janvier à juin 2026**. Ces rénovations, nécessaires pour améliorer la qualité des infrastructures, auront pour effet la suspension temporaire des cours, y compris ceux de compétition. Nous veillerons à ce que tous les parents soient **remboursés au prorata** des séances non effectuées, et nous restons à votre disposition pour toute question.

Nous vous remercions de votre compréhension et de votre confiance.

Pour rappel, le **calendrier complet** des cours par piscine est disponible sur [notre site internet](#).

Garderie

Le début d'année s'est déroulé de manière très positive et les enfants ont rapidement pris leurs marques grâce à une collaboration étroite avec les équipes pédagogiques des sections maternelle et primaire.

En comparaison avec l'année scolaire 2024-2025, le service a enregistré **26 inscriptions en moins** (156 contre 182) cette rentrée. Les inscriptions en P1–P2 ont diminué de 25 %, tandis que celles en maternelle ont, à l'inverse, augmenté de 20 %.

L'équipe d'animateurs est très stable ce qui garantit un bon fonctionnement du service.

Nos animateurs s'efforcent de mettre à profit leurs compétences artistiques et sportives pendant la garderie afin d'occuper les enfants de manière active.

Périscolaire Berkendael/Garderie

Activités périscolaires

Nous sommes ravis de vous annoncer que de nouvelles activités ont fait leurs entrées au programme cette année : Disfrutando en Español et Création de podcast.

Il reste quelques places dans certaines activités ([Les artistes de l'aiguille](#), [Musique](#), [Le petit Théâtre pour les P1-P2](#)), n'hésitez pas à nous contacter par [email](#).

Sur les 40 groupes d'activités nous avons dû annuler l'activité CréaLab faute d'un nombre suffisant d'inscrits.

Comme tous les ans, nous partageons les locaux avec la garderie OIB. Chaque début d'année scolaire le nombre de locaux disponibles mis à disposition est réévalué en fonction du nombre d'élèves inscrits à l'école ainsi qu'à la garderie OIB.

Nous sommes ravis de voir les progrès de chaque enfant et leur enthousiasme à participer aux activités. Si vous souhaitez proposer une activité, nous sommes à votre écoute et ferons notre possible pour y répondre si un local est disponible et un moniteur compétent. Le parent peut adresser sa demande en suivant le [règlement ci-joint](#). Votre implication et vos retours nous sont précieux et nous permettent d'améliorer constamment notre programme.

Garderie du périscolaire

La garderie périscolaire est un lieu d'échanges et de découvertes pour vos enfants, où ils peuvent s'épanouir à travers diverses activités ludiques et éducatives. Nous organisons des ateliers créatifs, des jeux en plein air et des moments de lecture qui permettent à chacun de développer ses compétences tout en s'amusant. Les enfants apprennent également à se respecter mutuellement, renforçant ainsi leur esprit d'équipe. Tout ceci, grâce au fabuleux travail de nos collaborateurs Tanja, Coline et Yves.

Nouveauté : notre garderie est désormais ouverte toute au long de l'année de début septembre à fin juin.

Garderie ACTIVE du vendredi après-midi (Maternelle)

Les enfants de la maternelle sont accueillis en salle psychomotricité par Yves et Tanja. La commence par un moment calme et la lecture de contes. Ensuite plusieurs jeux sont organisés tels que la psychomotricité, jeux d'éveil, coloriage etc...

Cours privés de musique (guitare et piano)

La gestion des plannings des professeurs de musique devient de plus en plus problématique. En effet, nous notons cette année une très forte augmentation des annulations de dernière minute. Nous étudions actuellement de nouvelles modalités d'inscription aux cours privés de musique afin d'améliorer l'organisation.

Il reste des créneaux de libres pour la guitare, n'hésitez pas à nous contacter par [email](#) si vous êtes intéressés.



Dear Parents,

All Saints' Day is already upon us... The start of the school year has flown by, filled with wonderful energy and a multitude of new projects! After these intense first few weeks, it's time to slow down a little.

The start of the school year has been marked by exciting activities and new challenges that we have tackled together. We are pleased to share with you today an overview of what has already been put in place, what is happening on a daily basis in our departments, and what you can expect in the coming weeks.

Any questions? We're here to help!

On [our website](#), you'll find all the practical information you need about how our non-profit organization works: official documents, user manuals, details about our services, and more. Don't forget to follow our [Instagram account](#) to see our menus and other news!

Have a question, comment, or request? Contact us easily via the “**Contact**” tab on [our home page](#). We are always ready to listen to you so that we can improve the quality of the services we offer your children.

Your presence, commitment, and trust are invaluable. Our doors are always open to you: feel free to come and meet us, ask questions, share your ideas... You are at the heart of our services!

Would you like to contribute to school life and improve our children's activities? The **Berkendael Extracurricular Management Committee** is looking for motivated parent volunteers! Interested? Send your cover letter to Ms. Pascale De Smedt: coordination@apeee-bxl1-services.be.

Parents are also welcome to join other management committees (canteen, transport, etc.). Any help is invaluable in keeping our services running and offering the best to our children!

In the meantime, we wish you a wonderful All Saints' Day holiday, filled with pleasant moments, walks in the forest, hot chocolate... and well-deserved rest!

Kind regards,

Pascale De Smedt
Director of the APEEE Services
and
Stéphanie Wouters
Communication manager of the APEEE Services

Canteen

The Canteen and Cafeterias are proving popular again this fall!

With **3,090 registrations**, attendance remains stable compared to last year. There have been a few changes in the distribution: kindergarten and primary school have lost 100 students, while secondary school has gained the same number.

This development confirms the trend and encourages us to constantly adapt our services. Thanks to excellent collaboration with the school administration, the distribution of students across the three services remains efficient:

- 11:55 a.m.
- 12:30 p.m.
- 1:20 p.m.

This organisation allows your children to enjoy a pleasant and smooth meal time, even with the growing crowds in secondary school.

The cafeteria is becoming more gourmet and inclusive!

This year, the cafeteria is expanding its offerings with **gluten-free hot snacks** and **sandwiches** to meet the specific needs of certain students and promote an inclusive and balanced diet.

To view the complete list of products, click here: [Price list | Apeee Services](#).

Team life

We bid an emotional farewell to our chef de partie, who left us on All Saints' Day. His professionalism and dedication have greatly contributed to the quality of our meals and the smooth running of the kitchen. The whole team wishes him all the best for the future.

Our chef de partie will of course be replaced to ensure the continuity and smooth running of our service.

Our screens are coming to life!

The digital screens installed in the canteen and cafeterias are being revitalized with new visuals for this year! Colorful, fun, and suitable for all ages, they display the following every day:

- the daily menu with allergens,
- videos raising awareness about food waste,
- the updated list of cafeteria products,
- practical information (key blocking, snack of the month, etc.).

Canteen/cafeteria key – avoid unpleasant surprises!

If your child loses their key, please remind them to go to the canteen office as soon as possible to have it blocked.

Three forgettings are allowed per semester. From the fourth forgetting onwards, a meal ticket costing €6.70 must be purchased or a new key ordered, in accordance with the [terms and conditions](#).

To keep up with our news, check out the [menus online](#) and subscribe to our [Instagram account](#).

Transport

A smooth start to the school year

We are pleased to confirm that the new school year began successfully: all 81 buses were running from the very first day. Rest assured that we are doing our utmost, in close collaboration with the bus companies, to ensure smooth and reliable service for all routes.

Bus supervision

The safety of your children is our absolute priority. This is why we aim for full supervision coverage on all buses, in partnership with *Group Cleaning*. Maintaining this level of coverage is a constant challenge, as it depends on staff availability and stability. We thank you for your understanding should a bus occasionally need to run without a supervisor.

Together School app

Since 2023, we have been using the *Together School* application. We strongly encourage you to download it: [download link and user manual](#)

This app allows you to track the bus in real time, receive notifications in case of delays, and report your child's absences easily.

We're here to listen!

The bus supervisors and Transport Service staff (wearing orange jackets) are trusted people your children can turn to if they have any issue or concern.

As parents, however, please always contact the Transport Service directly for any request, either by email or by phone at **02 374 70 46**. And we remind you that no adults are allowed to board the bus. You can consult the transportation service regulations [here](#).

Green transition

The Transport Service continues its ecological transition towards more sustainable school transport. This year, we are starting with 27 electric buses, to reach 34 by the end of the school year, across both sites (Uccle and Berkendael).

Césame - Uccle Extracurricular/After-school care/Lockers

Lockers

The increase in the number of secondary school students has led to a shortage of lockers for everyone. Today, **2,160 lockers** are managed by APEEE Services.

This summer, we invested in new, more compact lockers, which allowed us to add 54 additional lockers to the available space.

The main challenge is not financial or administrative, but **spatial**. We are dependent on the space that the school can allocate to us.

Areas designated for new lockers must:

- be sheltered from the weather,
- comply with safety standards,
- and **be allocated by the school administration**.

Each year, we submit an official request to the school administration for new locations and work hand in hand to find sustainable solutions.

Lockers vacated by S7 students or those leaving the school are placed in a “common pool.” They are then redistributed during registration, according to the order in which requests are received. We also remind students at the beginning and end of the school year that any student leaving their locker must **report it and return the key** so that another student can use it.

And because lockers in good condition are more pleasant for everyone, we also pay special attention to their maintenance. During the summer holidays, we carried out a **major cleaning and refurbishment** of the lockers to remove anything that did not comply with [our rules](#) (graffiti, stickers, etc.).

We will be paying particular attention to the condition of the equipment and invite you to remind your child of these good practices. These simple actions help to maintain a harmonious and pleasant environment for all students.

Césame extracurricular activities

A new school year full of discoveries and activities!

For this new year, we are delighted to offer **113 activities** spread across **four programs**:

- **Kindergarten**: 9 activities
- **Primary 1 and 2**: 30 activities
- **Primary 3, 4, and 5**: 50 activities
- **Secondary school**: 24 activities

This represents a total of 1,560 places, **nearly 80% of which are already filled**—a very good participation rate!

Some activities could not be offered this year due to insufficient enrollment.

The good news is that registration remains open throughout the year, subject to availability. Please don't hesitate to contact us for more information!

This school year also marks the launch of new activities such as English and French discovery workshops. Due to high demand, we have opened a second group in kindergarten.

However, new secondary school offerings such as the “introduction to video game creation” and “podcast workshop” did not meet with the expected success and have been canceled.

If you would like to suggest an activity, we are open to your ideas and will do our best to accommodate them if a room is available and a qualified instructor can be found. Parents can submit their requests by following the [attached rules](#). Your involvement and feedback are invaluable to us and help us to constantly improve our program.

Upcoming events

See you on **Sunday, December 7 at 2:30 p.m.** at Don Bosco College (Chaussée de Stockel 270, 1200 Brussels) for our **Christmas concert**.

On the program: the school's musical ensembles—symphony orchestra, elementary choir, Césame choir, Big Band, as well as several groups from S6 and S7.

All information regarding ticketing, schedules, and organization is already available on [our website](#).

Next March, there will also be an inter-European school chess tournament. Discussions are still underway to determine the host school for this edition. We will keep you informed very soon.

Swimming

For the 2025–2026 season, we have an **exceptional participation rate**: approximately 320 swimmers, representing 95% occupancy across all our courses!

The **Longchamp pool** has once again proven its appeal: courses are fully booked, and we are delighted to see such enthusiasm for our swimming lessons.

As for the **Poséidon pool**, we have received confirmation that it will be **closed for renovations from January to June 2026**. These renovations, which are necessary to improve the quality of the facilities, will result in the temporary suspension of classes, including competition classes. We will ensure that all parents are **reimbursed on a pro-rata basis** for the sessions not taken, and we remain at your disposal for any questions you may have.

We thank you for your understanding and trust.

As a reminder, **the complete calendar** of classes by pool is available on [our website](#).

Garderie

The start of the year went very well and the children quickly settled in thanks to close collaboration with the teaching teams in the nursery and primary sections.

Compared to the 2024-2025 school year, the service recorded **26 fewer enrollments** (156 compared to 182) at the start of this school year. Enrollments in P1–P2 decreased by 25%, while those in kindergarten increased by 20%.

The team of activity leaders is very stable, which ensures that the service runs smoothly.

Our activity leaders strive to use their artistic and athletic skills during after-school care to keep the children actively engaged.

Berkendael Extracurricular/After-school care

Extracurricular activities

We are delighted to announce that new activities have been added to the program this year: Disfrutando en Español and Podcast Creation.

There are still a few places available for some activities ([Needle Artists](#), [Music](#), [Little Theater for P1-P2](#)), so please don't hesitate to contact us by [email](#).

Of the 40 activity groups, we have had to cancel CréaLab due to insufficient enrollment.

As every year, we share the premises with the OIB daycare center. At the beginning of each school year, the number of rooms available is reassessed based on the number of students enrolled in the school and the OIB daycare center.

We are delighted to see the progress each child is making and their enthusiasm for participating in activities. If you would like to suggest an activity, we are happy to hear from you and will do our best to accommodate your request if a room is available and a qualified instructor can be found. Parents can submit their requests by following the [attached rules](#). Your involvement and feedback are invaluable to us and help us to constantly improve our program.

After-school care

After-school childcare is a place for your children to socialize and discover new things, where they can flourish through a variety of fun and educational activities. We organize creative workshops, outdoor games, and reading sessions that allow everyone to develop their skills while having fun. The children also learn to respect each other, strengthening their team spirit. All this is thanks to the fabulous work of our staff members Tanja, Coline, and Yves.

New: our daycare is now open all year round from the beginning of September to the end of June.

Friday afternoon ACTIVE Garderie

Preschool children are welcomed into the psychomotor room by Yves and Tanja. The session begins with a quiet moment and story time. This is followed by various activities such as psychomotor games, early learning games, coloring, etc.

Private music lessons (guitar and piano)

Managing the schedules of music teachers is becoming increasingly difficult. This year, we have seen a significant increase in last-minute cancellations. We are currently looking into new ways of registering for private music lessons in order to improve the organization.

There are still slots available for guitar lessons. Please feel free to contact us [by email](#) if you are interested.

CONTACTS DE L'APEEE SERVICES / CONTACTS OF APEEE SERVICES

Coordination générale/General coordination - coordination@apeee-bxl1-services.be

SITE UCCLE / UCCLE SITE :

- Cantine/Canteen - cantine@apeee-bxl1-services.be
- Transport - transport@apeee-bxl1-services.be
- Activités périscolaires (Césame)/Extracurricular activities (Césame) - cesame@apeee-bxl1-services.be
- Garderie/After-school care - garderie@apeee-bxl1-services.be
- Casiers/Lockers - casiers@apeee-bxl1-services.be
- Natation/Swimming – natation@apeee-bxl1-services.be

SITE BERKENDAEL / BERKENDAEL SITE :

- Transport - transport.berkendael@apeee-bxl1-services.be
 - Activités périscolaires/Extracurricular activities – periscolaire.berkendael@apeee-bxl1-services.be
-